

جماعة الإخوان المسلمون تنعي البروفيسور السيد صديق حسن نائب أمير الجماعة الإسلامية بالهند الأسبق.



بسم الله الرحمن الرحيم
"مَنْ الْمُؤْمِنِينَ رِجَالٌ صَدَقُوا مَا عَاهَدُوا اللَّهَ عَلَيْهِ فَمِنْهُمْ مَن قَضَىٰ نَحْبَهُ وَمِنْهُمْ مَن يَنْتَظِرُ وَمَا بَدَّلُوا تَبْدِيلًا" (الأحزاب - ٢٣)

تنعي جماعة "الإخوان المسلمون" البروفيسور "السيد صديق حسن" الذي توفي اليوم الثلاثاء 24 من شعبان 1442هـ - 6 من إبريل 2021م عن عمر يناهز 70 سنة بعد صبر طويل على المرض.

شغل منصب نائب أمير الجماعة لعموم الهند لثلاث فترات متتالية (2004م - 2017م) وأحد مؤسسي "مؤسسة الرعاية الإنسانية" وهي من أكبر المؤسسات الخيرية التي تعمل في جميع أنحاء الهند ، حيث نفذت أكثر من عشرة آلاف مشروع .

وقد جمع بين الشخصية الدعوية والخيرية والسياسية وكان يتمتع بالحنكة السياسية، و حظي باحترام بالغ من كوادر الحركة الإسلامية و أبناء الأمة الإسلامية .

نسأل الله عز وجل أن يسكنه الفردوس الأعلى من الجنة مع النبيين والصديقين والشهداء والصالحين وحسن أولئك رفيقاً.

وتتقدم جماعة "الإخوان المسلمون" بخالص العزاء والمواساة لأسرته الكريمة، و إلى أهله وذويه، وتلاميذه ومحبيه ، سائلين المولى عز وجل أن يلهمهم جميل الصبر وحسن العزاء.

وإنا لله وإنا إليه راجعون.

الإخوان المسلمون

الثلاثاء 24 من شعبان 1442هـ - 6 من إبريل 2021م.

The Muslim Brotherhood mourns Professor Sayed Siddiq Hassan, the former Deputy Emir of the Islamic Group of India.

In the name of of Allah the Merciful

“Among the believers are men who have believed what they have promised to God.

(Al-Ahzab - 23)

The Muslim Brotherhood mourns Professor “Sayyid Siddiq Hassan” who died today, Tuesday, 24 Shaban 1442 AH – April 6, 2021 AD, at the age of 70, after a long period of patience with illness.

He held the position of Deputy Emir of all the Indian communities for three consecutive terms (2004 AD – 2017 AD) and one of the founders of the “Human Care Foundation”, which is one of the largest charities operating in all parts of India, implementing more than ten thousand projects.

He combined the missionary, charitable and political personality and was politically savvy, and he was highly respected by the cadres of the Islamic movement and the offsprings of the Islamic nation.

We ask God Almighty for him to dwell in Paradise, the Highest of Paradise, with the prophets, the righteous, the martyrs, and the best of companions.

The Muslim Brotherhood extends its sincere condolences and sympathy to his generous family, his friends and colleagues, his students and his loved ones, asking the Almighty God to grant them with beautiful patience and good consolation.

To Allah we belong and to Him we shall return.

The Muslim brotherhood

Tuesday, 24 of Shaban 1442 A.H. – April 6, 2021 A.D.